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1 Jeroen 
Boer VVD 

Rapport Hou Holland boven 
Amsterdam bereikbaar   
Visie-
bereikbaarheid_Economisch-
Forum__feb_2024.pdf 
(economischforumhba.nl) 
 

Olthof Visie op 
bereikbaarheid 
van Noord-
Holland boven 
het 
Noordzeekanaal 
vanuit breed 
economisch 
perspectief. 

In februari 2024 heeft het 
Economisch Forum het document 
"Visie op bereikbaarheid van Noord-
Holland boven het Noordzeekanaal 
vanuit breed economisch 
perspectief. Met concrete 
voorstellen vanuit alle subregio’s." 
gepresenteerd.   

- Op pagina 8 staat een 
overzicht 4.2 van het 
Projecten Schema. Kunt u 
een overzicht geven per 
project wat de status is?  

- Is de Provincie al bezig met 
het project? Is het al 
opgenomen in het iMPi? 
enz? 

 

De beantwoording is in een aparte 
bijlage toegevoegd aan de agenda.  

2 Bart 
Bonekamp 
Volt 

6.a Rommel Concept 
Ruimtelijk 
Voorstel Noord-
Holland voor 
consultatie 

Op pag. 6 van brief aan PS staat: 
Europese regelgeving is van invloed 
op de ruimtelijke afwegingen die we 
hier in de provincie maken. Welke 
Europese regelgeving wordt hieraan 
gerefereerd? En is het mogelijk een 
lijst op te stellen van deze regels die 

Er wordt hier in algemene zin 
gerefereerd aan Europese regelgeving. 
Meer specifiek zijn bijvoorbeeld de 
Kaderrichtlijn Water en de Vogel en 
Habitatrichtlijn kaderstellend voor het 
provinciaal beleid en daarmee ook 
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invloed hebben gehad op 
voorliggend concept ruimtelijk 
voorstel? 
 

voor wat beschreven is in het concept 
Ruimtelijk Voorstel.  
  
We hebben geen volledig overzicht 
liggen van de ruimtelijke impact van 
Europese regelgeving. 

3 Bart 
Bonekamp 
Volt 

6.a Rommel Concept 
Ruimtelijk 
Voorstel Noord-
Holland voor 
consultatie 

Op pag. 7 van het concept ruimtelijk 
voorstel staat in de grafiek dat er +/- 
27%  aan nieuwe opgaven is die 
ruimte behoeven. In de vorige 
commissievergaderingen en TB's is 
altijd gesproken over 22,5% extra 
ruimte in NH nodig om aan alle 
opgaven te voldoen. Hebben we het 
hier over dezelfde grootheden? En 
zo ja, waar zit het verschil dan in? 

De 22,5 % kwamen naar voren uit een 
eerste analyse. Die is later 
aangescherpt, waardoor het nu op 
minimaal 27% uit komt.  
  
Het gaat hier vooral om een indicatie. 
Veel ruimteclaims zijn nog niet 
ingevuld, zoals de vraag die komt 
vanuit Water en Bodem Sturend. 
  
Belangrijker dan het exacte getal is de 
boodschap die er uit naar voren komt. 
Het past niet allemaal en dat betekent 
dat goed gekeken moet worden naar 
wat wel en wat niet en op welke 
manier een ruimteclaim kan worden 
ingevuld.  
 




